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Stand van zaken 
Tot op heden heeft nog geen enkel klimweekend door kunnen gaan en tot half mei zal er ook geen 

klimweekend komen. Het negatief reisadvies geldt geldt nu tot 15 mei en de hoop is dat we dan 

daadwerkelijk weer kunnen beginnen. In deze begroting ga ik er in ieder geval vanuit. 

Omdat ik er aanvankelijk vanuit ging dat we in maar weer van start konden gaan is er ondertussen 

weer veel geld over van weekenden die niet door konden gaan. 12 weekenden om precies te zijn. 

Daarnaast konden ook de introweekenden niet doorgaan. 

Corona-maatregelen 
In mijn originele begroting hield ik rekening met deelnemers die vanwege corona last minute niet 

meer mee konden. Hiervoor was per weekend eenmaal de deelnameprijs extra begroot. Deze 

corona-gerelateerde kosten kunnen nu echter bij Olympos worden gedeclareerd. 

Ook ging ik er bij mijn originele begroting vanuit dat we met 6 personen in een 9-persoons busje op 

pad zouden gaan. De kosten die hiermee samenhangen zijn nu naar mijn idee echter te pessimistisch. 

Met name bij de eerste weekenden wil ik proberen meer gebruik te maken van auto’s en later, als 

meer mensen gevaccineerd zijn kunnen we ook wel met 9 personen in een busje. Eventueel met 

mondkapje. Dit zorgt ervoor dat de kosten voor een weekendje weer richten die standaard kosten 

gaan. 

Eerstejaars 
De introweekenden konden niet doorgaan en het gaat ook niet meer lukken om alle eerstejaars op 

een ander moment een introweekend te geven. Er zijn zelfs nog tweedejaars die geen introweekend 

hebben gehad en ook voor de rest van de usaccer’s hebben al 1,5 jaar geen klimweekenden kunnen 

organiseren. Er is bovendien grote achterstand wat betreft opleiding. Zowel OV-cursussen als 

kaderopleiding. Dat laatste heeft prioriteit. 

We hebben ervoor gekozen om iedereen die nog geen introweekend heeft gehad een deel van het 

geld uit het intropotje terug te geven. Vanaf nu kunnen ze zich net als alle andere usac’ers inschrijven 

voor klimweekenden. Na cursisten en kader-IO krijgen zij dan prioriteit. 

Zomerplannen 
Los van de alpencamping organiseren we doorgaans niets in Juli in Augustus maar omdat we nogal 

wat hebben in te halen heb ik veel plannen voor de zomer. Deze plannen zijn nog niet zo concreet als 

de rest van de planning en veel hangt ook af van de omstandigheden wat betreft de coronasituatie in 

het buitenland. Om de ruimte te hebben om klimtrips te kunnen organiseren wanneer de 

mogelijkheid er is heb ik hier ruim voor begroot. 

Extra OV-SP weekend in de zomer 
Ergens in juli wil ik met de OC nog kijken over er een extra OV-SP weekend kan komen. Het zou fijn 

zijn als een aantal extra leden net voor de alpencamping nog een cursus kunnen volgen. 



Extra klimweekend zomer 
Naast het OV-SP weekend wil ik misschien in Juli en anders in augustus nog een regulier weekend 

organiseren. 

Klimweek begin zomer 
Begin Juli wil ik een klimweek (soort van kerstweek) in de alpen organiseren met als doel om veel te 

multi-pitchen. Een aantal kunnen beginnen met de cursus en een aantal kunnen voor hun examen 

gaan. Bij de alpencamping kunnen ze daarna meteen meer ervaring opdoen met multi-pitchen. En 

wie zijn OV-MP haalt kan eventueel snel beginnen met de SKB-opleiding. 

Magic Wood week 
Voor de boulderaars onder ons komt er als vervanging voor Fontainebleau ook een week naar de 

alpen. Magic Wood dit keer. 

Klimweek eind zomer/begin herfst 
Aan het eind van de zomervakantie of in de herfstvakantie willen we nog een derde klimweek 

organiseren. De invulling hiervan kan nog vanalle zijn. Misschien weer ingericht als MP-week. 

Misschien een week naar de Frankenjura. Of wellicht een week naar Zuid-Frankrijk. 

Voor de 3 klimweken heb ik elk 800 euro begroot. Dit bedrag was begroot voor de kerstweek van 

2019-2020 en is volgens mij wel een goede indicatie. 


